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PROTOKÓŁ  

z  XLII SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 20 lutego 2018 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2017 roku, poz. 1875 z późniejszymi zmianami) 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1110. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Radny Jacek Piotrowski. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga  

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Pracownik Urzędu Gminy w Brąszewicach - Małgorzata Sowijak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLII sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na zmianę przedłożonego Radzie projektu uchwały 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. Poinformował, że w nowym projekcie 

zawarty został zapis dotyczący przeznaczenia środków finansowych na inwestycję „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Żurawiu”. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018 – 2020”. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad po zmianach zaproponowanych 

przez Wójta Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 
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PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

4. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018 – 2020”. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XL sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymała się 1 Radna (D. Lipka). Większością głosów Rada Gminy  

opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XLI sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 13 Radnych, od głosu wstrzymała się 1 Radna (D. Lipka). Większością głosów Rada Gminy  

opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XLI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 5   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 18 stycznia 2018 do 19 lutego 

2018 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 18-19 stycznia odśnieżano drogi gminne. 

2. W dniu 22 stycznia posypywano mieszanką piasku i soli drogi gminne. 

3. W dniach 23-24 stycznia wycinano zakrzaczenia w miejscowości Bukowiec (Bugaj) i na hydroforni 

Godynice. 

4. W dniu 25 stycznia wycinano zakrzaczenia w m. Zagóra. 

5. W dniu 26 stycznia wykonywano prace porządkowe na terenie gminy. 

6. W dniu 29 stycznia naprawiano drogę kamieniem kopalnianym w m. Wojtyszki. 

7. W dniu 30 stycznia naprawiano drogę w m. Kosatka. 

8. W dniu 31 stycznia, 1 i 5 lutego odmulano rów przy drodze relacji Przedłęcze-Godynice. 

9. W dniach od 6-15  wycinano drzewa na placu szkolnym w m.  Chajew. 

10. W dniu 16 lutego sprzątano przystanki na terenie gminy. 

11. W dniu 19 lutego wycinano gałęzie przy drodze w m. Wojtyszki. 

12. W dniu 5 lutego nastąpiło otwarcie ofert na remont drogi w m. Salamony. Wpłynęły 2 oferty 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Mostowych z Sieradza - cena oferty – 571 841,13 zł,  „BUD-

TRANS” Maria Karbowiak z Sieradza - Cena oferty – 544 921,86 zł 

13. W dniu 6 lutego nastąpiło otwarcie ofert na Przebudowę drogi w m. Godynice.  Wpłynęły 2 

oferty Przedsiębiorstwo Robót Drogowych i Mostowych z Sieradza - cena oferty – 299988,57 zł,  

„BUD-TRANS” Maria Karbowiak z Sieradza - Cena oferty – 276778,22 zł  
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14. W dniu 15 lutego 2018 r. nastąpiło otwarcie ofert na Przebudowę drogi w m. Brąszewice, ul. 

Kasztanowa.  Wpłynęły 1 oferta,  „BUD-TRANS” Maria Karbowiak z Sieradza. Cena oferty – 

293419,06 zł. 

 
Ad. 6 

Radny Józef Toruński interpelował o naprawę drogi Pokrzywniaki – Trzcinka, zgłosił zły stan pobocza 

na drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki oraz ponowił interpelację o ustawienie drogowskazu „Orły” 

przy drodze powiatowej. 

Radny Grzegorz Kulig wnioskował o równanie drogi w miejscowości Sokolenie oraz o rozważenie 

możliwości wynajęcia dużej równiarki. 

Radny Adam Laskowski zgłosił potrzebę równania drogi Czartoria – Chajew. 

Radna Marzena Cichecka zgłosiła potrzebę równania drogi w miejscowości Grabostaw. 

Radny Józef Przezak zgłosił potrzebę równania drogi Przedłęcze Sokolenie i Przedłęcze – Pluty. 

Radny Jarosława Plichta zgłosił problemy z energią elektryczną w Zadębieńcu. 

Radny Ryszard Kurzaj zgłosił zły stan poboczy na ul. Zabrodzie. 

Wójt Gminy poinformował, że interpelacje zostaną przekazane do odpowiednich pracowników. Dodał, 

że   w chwili obecnej aura jeszcze nie pozwala na równanie dróg. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2018 rok. 

Radny Grzegorz Kulig zapytał o środki na sfinansowanie wskazanych w projekcie uchwały inwestycji. 

Wójt Gminy wskazał źródła finansowania remontów drogi w Salamonach, w Godynicach oraz na ul. 

Kasztanowej w Brąszewicach. Podkreślił, że w roku obecnym koszty po przetargach znacząco wzrosły.  

Dodał, że w projekcie uchwały wpisana została również część środków na wykonanie inwestycji pn. 

„Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Żurawiu” i podziękował za przychylenie 

się do jego propozycji. 

 

Obrady opuściła Radna Dorota Lipka (10:40) 

Radny Grzegorz Kulig zapytał o przyczyny wzrostu kosztów remontów dróg. 

Przewodniczący Rady wyraził zdanie, że koszty materiałów i pracowników wzrosły, a dodatkowo w 

roku wyborczym firmy windują ceny. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLII/185/2018 z dnia 20 lutego 2018 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018 – 2020”. 

Radna Bożena Łuszczek zapytała o wymiany wodomierzy. 

Wójt Gminy poinformował, że wodomierze są sukcesywnie wymieniane na koszt Gminy. Dodatkowo 

przedstawił główne założenia planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych.  

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 
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XLII/186/2018 z dnia 20 lutego 2018 r. w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018 – 2020”. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

  

Na sesję przybyła Dyrektor Publicznego Przedszkola  w Brąszewicach Małgorzata Wiertelak (11:00) 

Ad. 9 

Wójt Gminy w sprawach różnych:  

- przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez Radnych. 

- przedstawił sprawę współpracy z Lasami Państwowymi dotyczącą budowy drogi Grabostaw – Fajum. 

- poinformował, że Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brąszewicach Janina Kurzaj próbowała 

zorganizować oddział „0” w szkole, kosztem zabrania dzieci z Publicznego Przedszkola w Brąszewicach. 

Wyraził opinię, że jest takiemu rozwiązaniu stanowczo przeciwny, a wszystkie kroki Dyrektor SP 

Brąszewice w tej sprawie odbyły się bez konsultacji z Wójtem i Dyrektorem Przedszkola w 

Brąszewicach.  

Dyrektor Publicznego Przedszkola  w Brąszewicach Małgorzata Wiertelak przedstawiła stanowisko 

Przedszkola oraz rodziców przedszkolaków, którzy są również przeciwni zabieraniu dzieci z przedszkola 

i przenoszeniu ich do szkoły. 

Wójt Gminy poinformował, że nie ma zgody na przenoszenie przedszkolaków do szkoły, a budynek 

przedszkola był budowany po to, by przedszkolaki miały stworzone właściwe warunki. Dodał, że należy 

rozważyć utworzenie oddziału dla dzieci niepełnosprawnych. 

Radny Grzegorz Kulig wyraził zdanie, że nie ma sensu zmieniać czegoś, co dobrze funkcjonuje. 

Radny Jerzy Ławniczak wyraził zdanie, że nie można psuć czegoś, co dobrze funkcjonuje. 

Przewodniczący Rady podziękował, za przekazanie tej sprawy oraz poinformował, że Rada nie rozważa 

żadnych zmian w tym temacie. 

Dyrektor Publicznego Przedszkola  w Brąszewicach Małgorzata Wiertelak podziękowała za 

wysłuchanie problemu. 

 

Obrady opuściła Radna Bożena Łuszczek (11:05) 

Wójt Gminy przedstawił pismo, które wpłynęło na sekretariat Urzędu Gminy i zaadresowane do Rady 

Gminy od właściciela Hotelu dla Zwierząt i Ptactwa Domowego Pana Longina Siemińskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na przekazanie kruszywa, którego jest właścicielem na gminną drogę w miejscowości 

Wojtyszki i rozłożenie go przez pracowników Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag poddał pod głosowanie wniosek. W głosowaniu 

wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za wyrażeniem zgody głosowało 11 Radnych, od 

głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Stawirej). Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za 

wyrażeniem zgody na przekazanie kruszywa na gminną drogę w Wojtyszkach przez właściciela Hotelu 

dla Zwierząt i Ptactwa Domowego Pana Longina Siemińskiego. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLII sesji Rady Gminy o godzinie 1110.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


